

Addendum#2, RFP#20220536**I. RFP # 20220536, pages 8-9, Section IV: Additional Information****DELETE:**

In Section IV of their bid, bidders should provide:

1. their legal name;
2. their Procurement Business Number (PBN);
3. the name of the contact person (provide also this person's mailing address, phone and facsimile numbers and email address) authorized by the Bidder to enter into communications with Canada with regards to their bid, and any contract that may result from their bid;
4. for Part 2, article 2.3, Former Public Servant, of the bid solicitation: the required answer to each question; and, if the answer is yes, the required information;
5. for Part 6, article 6.1, Security Requirement, of the bid solicitation:
 - a) for each individual who will require access to classified or protected information, assets or sensitive work sites:
 - 1) the name of the individual;
 - 2) the date of birth of the individual; and
 - 3) if available, information confirming the individual meets the security requirement as indicated in Part 7 - Resulting Contract Clauses;

and

- b) for each proposed location of work performance or document safeguarding, the address containing the information below.

Address:

Street Number / Street Name, Unit / Suite / Apartment Number

City, Province, Territory / State

Postal Code / Zip Code

Country

REPLACE BY:

In Section IV of their bid, bidders should provide:

1. their legal name;
2. their Procurement Business Number (PBN);
3. the name of the contact person (provide also this person's mailing address, phone and facsimile numbers and email address) authorized by the Bidder to enter into communications with Canada with regards to their bid, and any contract that may result from their bid;
4. for Part 2, article 2.3, Former Public Servant, of the bid solicitation: the required answer to each question; and, if the answer is yes, the required information;
5. for Part 6, article 6.1, Security Requirement, of the bid solicitation:

a) for each individual who will require access to classified or protected information, assets or sensitive work sites:

- 1) the name of the individual;
- 2) the date of birth of the individual; and
- 3) if available, information confirming the individual meets the security requirement as indicated in Part 7 - Resulting Contract Clauses;

b) Bidder's Proposed Site(s) or Premises Requiring Safeguarding Measures

As indicated in Part 6 under Security Requirements, the Bidder must provide the full address(es) of the Bidder's and proposed individual(s)' site(s) or premises for which safeguarding measures are required for Work Performance.

Street Number / Street Name, Unit / Suite / Apartment Number
City, Province, Territory / State
Postal Code / Zip Code
Country

The Company Security Officer (CSO) must ensure through the Industrial Security Program (ISP) that the Bidder and proposal individual(s) hold a valid security clearance at the required level, as indicated in Part 6 – Security, Financial and Other Requirements.

Bidders are requested to indicate this information on their Bid Submission Form.

City, Province, Territory / State
Postal Code / Zip Code
Country

and

c) Contract Security Program (CSP) Application for Registration (AFR)

Bidder must submit with their proposal duly filled and signed Contract Security Program (CSP) Application for Registration (AFR), regardless of the status of their Corporate Security Clearance. Application for Registration (AFR) is published as a separate document.

**** All other terms and conditions of RFP # 20220536 remain unchanged.***

Addenda#2, RFP#20220536

I. RFP # 20220536, pages 9-10, Section IV : Renseignements supplémentaires

Effacer:

Dans la section IV de leur soumission, les soumissionnaires doivent fournir :

1. leur dénomination sociale;
2. leur numéro d'entreprise — approvisionnement (NEA);
3. le nom de la personne-ressource (fournir aussi son adresse postale, ses numéros de téléphone et de télécopieur, et son adresse courriel) autorisée par le soumissionnaire à communiquer avec le gouvernement du Canada en ce qui concerne leur soumission et tout contrat subséquent pouvant découler de leur soumission;
4. concernant l'article 2.3, Ancien fonctionnaire, de la Partie 2 de la demande de soumission, la réponse requise à chacune des questions; et si la réponse est oui, l'information requise;
5. concernant l'article 6.1, Exigences relatives à la sécurité, de la partie 6 de la demande de soumissions :

- a) pour chaque personne qui doit avoir accès à des renseignements ou à des biens de nature protégée ou classifiée ou à des établissements de travail dont l'accès est réglementé :
 - 1) le nom de la personne;
 - 2) sa date de naissance;
 - 3) le cas échéant, l'information confirmant que la personne répond aux exigences relatives à la sécurité, conformément à la partie 7, Clauses du contrat subséquent;

et

- b) l'adresse contenant les renseignements ci-dessous pour chaque lieu proposé pour la réalisation des travaux ou pour la sauvegarde des documents.

Adresse

Numéro civique, nom de la rue, et numéro d'unité, de bureau ou d'appartement

Ville et province, territoire ou État

Code postal ou code ZIP

Pays

Remplacer par:

Dans la section IV de leur soumission, les soumissionnaires doivent fournir :

1. leur dénomination sociale;
2. leur numéro d'entreprise — approvisionnement (NEA);
3. le nom de la personne-ressource (fournir aussi son adresse postale, ses numéros de téléphone et de télécopieur, et son adresse courriel) autorisée par le soumissionnaire à communiquer avec le gouvernement du Canada en ce qui concerne leur soumission et tout contrat subséquent pouvant découler de leur soumission;
4. concernant l'article 2.3, Ancien fonctionnaire, de la Partie 2 de la demande de soumission, la réponse requise à chacune des questions; et si la réponse est oui, l'information requise;
5. concernant l'article 6.1, Exigences relatives à la sécurité, de la partie 6 de la demande de soumissions :

a) pour chaque personne qui doit avoir accès à des renseignements ou à des biens de nature protégée ou classifiée ou à des établissements de travail dont l'accès est réglementé :

- 1) le nom de la personne;
- 2) sa date de naissance;
- 3) le cas échéant, l'information confirmant que la personne répond aux exigences relatives à la sécurité, conformément à la partie 7, Clauses du contrat subséquent;

b) l'adresse contenant les renseignements ci-dessous pour chaque lieu proposé pour la réalisation des travaux ou pour la sauvegarde des documents.

Comme indiqué dans la partie 6 sous Exigences relatives à la sécurité, le soumissionnaire doit fournir l'adresse complète du ou des sites ou locaux du soumissionnaire et de la ou des personnes proposées pour lesquels des mesures de protection sont requises pour l'exécution des travaux.

Adresse

Numéro civique, nom de la rue, et numéro d'unité, de bureau ou d'appartement

Ville et province, territoire ou État

Code postal ou code ZIP

Pays

L'agent de sécurité de l'entreprise (ASE) doit s'assurer, par l'intermédiaire du Programme de sécurité industrielle (ISP), que le soumissionnaire et les personnes proposées détiennent une cote de sécurité valide au niveau requis, tel qu'indiqué à la partie 6 - Exigences relatives à la sécurité, aux finances et autres.

et

c. Programme de sécurité des contrats (PSC) Demande d'inscription pour les entités juridique canadiennes (DI)

Le soumissionnaire doit soumettre avec sa proposition une demande d'inscription (DI) dûment remplie et signée au programme de sécurité des contrats (PSC), quel que soit le statut de son habilitation de sécurité d'entreprise. La demande d'inscription (DI) pour les entités juridiques canadiennes est inclus dans un document séparé.

*** Toutes les autres termes et conditions du RFP #20220536 restent inchangés.**